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az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Budapest, 2005 . december 3 •

Ors2ág9yűiés Hivatala

Irományszám: V Id ~ 4f~,
tftzett : 2005 DEC 0 5.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hány pályázatot támogattak az agrár-környezetvédelmi programon belül?"
címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a válasz írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Szigetköz Bizottság legutóbbi ülésén, de a gazdáktól is gyakran
elhangzó kérdés, hogy a Szigetközben hogy alakul az agrár-környezetvédelmi
program?

Ez különösen is azért fontos, mert a táj még nem került be az érzékeny
területek kategóriájába, nem valósult meg a nemzeti park, viszont az itt élők, és
a megye más településein élő gazdálkodók is szeretnének az agrár-
környezetvédelmi támogatásokból részesülni és környezetbarát módon
gazdálkodni .

Tisztelt Miniszter úr!

Hány pályázatot tudtak támogatni és mennyi támogatás jutott összesen
GyőrMoson-Sopron megyébe?

Tisztelettel várom előremutató és a megoldást segítő válaszát .

Írásbeli kérdés
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